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Tarayıcınız güncel değil

Yandaş medyanın hedefindeki Hanefi Avcı aslında ne dedi

Af tasarısından Almanya-Türkiye görüşmesine, FETÖ’den PKK’ya kadar birçok
soruyu yanıtlayan Hanefi Avcı, ifadelerinin bir gün sonra hükümete yakın bazı
yayın organlarında çarpıtılarak verildiği söyledi.

Eski Emniyet Müdürü ve FETÖ’nün kumpas mağduru olan Hanefi Avcı, 1 Ekim günü Halk TV’de Çağlar Cilara’nın “Günün
Konuğu” programına katıldı. Programda gündemdeki af tasarısından Almanya-Türkiye görüşmesine, FETÖ’den PKK’ya
kadar birçok soruyu yanıtlayan Hanefi Avcı, ifadelerinin bir gün sonra hükümete yakın bazı yayın organlarında çarpıtılarak
verildiğini söyledi.

Konuyla ilgili Odatv’ye açıklama yapan Hanefi Avcı, “2 Ekim gününde bazı basın organları ve sosyal medyada bazı
çevreler Bu Programda ‘Almanya- Türkiye liderler görüşmesinde gündeme gelen PKK, FETÖ aynı şey değildir.’
konusunda sorulara verdiğim cevapların baş kısmını atlayıp ortasında belli bölümler alıntılayarak yanlış kanaat
uyandıracak şekilde olayı haberleştirerek kamuoyuna yanlış bilgi vererek, programın tamamını seyredemeyen insanları
yanlış yönlendirmeye çalışmışlardır” dedi.

Hanefi Avcı programda dünya devletlerinin FETÖ’yü neden terör örgütü olarak kabul etmediğini anlattı. Programın bir başka
bölümünde de, geçmişte PKK ile yapılan mücadelede yapılan yanlışların benzerinin bugün FETÖ mücadelesinde yapıldığına
dikkat çekmişti.

“FETÖ TERÖR ÖRGÜTÜ DEĞİLDİR AVRUPA’YA GÖRE”

İşte Hanefi Avcı’nın programda, FETÖ’yü dünya devletlerinin neden terör örgütü olarak görmediğine ilişkin sözleri:

“ÇC: Merkel dedi ki PKK ile, kendi ifadesiyle ‘Gülen Hareketi’ni eş tutamayız dedi. Hükümet bizi ikna etmeli, bu hareketin
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terör hareketi olduğuna, elimizde ikna edici deliller yok dedi. Avrupa niye ikna olmuyor bu örgütün bir terör faaliyeti
yürüttüğüne?

HA: Şimdi burada bir sorun var, Dünya terörü şöyle görüyor; Belli bir ideoloji amacında, belli bir siyasi ideolojisini
gerçekleştirmek için cebir ve şiddet kullanan örgütleri görüyor. Ve süreklilik kazanan. Nedir PKK’dır, DHKP-C’dir, IŞİD’dır,
bunlar bir inançları, ideolojileri var. Nedir, rejimi değiştirip yeni bir rejim kurmak işte Marksist rejim kurmak veya şeriat devleti
kurmak, veya şunu kurmak. Bu amaç doğrultusunda sürekli şiddet kullanıyor.

Şimdi, bizdeki FETÖ bir örgüttür, darbe yapmıştır ama terör örgütü değildir Avrupa’ya göre. Çünkü inançları uğruna İslamı
getirmek, İslam devleti kurmak adına bir terör faaliyeti yapmıyorlar. Şimdi burada demiyor ki suç yok, suçlu, darbe de yaptı,
darbe suçunu işledi ama terör örgütü değil. Şimdi dünyada hiçbir ülke bunu terör örgütü olarak kabul etmiyor, etmez de.
Çünkü terörün tarifi, uluslararası metinlerde, uluslararası hukukta, ideolojileri, amaçları doğrultusunda bir rejim, bir düzen
getirmek veya devletleri belli bir şeye zorlamak adına seri yapılan eylemlerdir, bir anda değil.

“ORGANİZE SUÇTAN YARGILANIRLAR, DARBECİLİKTEN YARGILANIRLAR”

ÇC: FETÖ’nün de böyle bir amacı yok mu sizce?

HA: Şimdi FETÖ’nün ama, Türkiye’ye İslamı getireceğim diye bir amacı yok. Önce rejimi değiştireceğim diyor, hükümeti
değiştireceğim diyor, onunla hesabı var. Yoksa ben buraya bir Şeriat Devleti kuracağım, İslam devleti kuracağım diye
bizim bildiğimiz böyle bir amacı yok.

ÇC: Yani bu yapılanmayı terör örgütü olarak…

HA: Dünya bunu görmüyor tabi,

ÇC: Gör, gör…

HA: Görmez, suçlu ama terör örgütü değil.

ÇC: Görmez, yani şöyle, yaptıkları fiillerden dolayı yargılanabilirler. Sizi Devrimci Karargah diye bir örgütü uydurup
cezaevinde yatırdılar, suç uydurma mesela. Kanunda suç uydurma diye madde var.

HA: Bunu organize yaptıkları için, organize suç örgütü diye yargılanırlar.

ÇC: Ama örgüt üyeliğinden yargılanamazlar.

HA: Organize suçtan yargılanırlar ama siyasi terör örgütü üyeliğinden yargılanamazlar. Darbe yaptılar, darbecilikten
yargılanırlar.

ÇC: Peki mutlak gerçeklik anlamında soruyorum, böyle bir hiyerarşiyle çalışan bir terör örgütü yok mu? Belli bir amaç, ortak
bir amaç doğrultusunda? Yoksa bunlar böyle bölük pörçük mü hareket ediyor.

HA: Tabi çok örgütler var, EL KAİDE böyle bir örgüt, IŞİT böyle bir örgüt,

ÇC: Hayır FETÖ için söylüyorum.

HA: FETÖ ile ilgili, birden fazla suçları var. Bir tanesi, Türkiye’de yaptıkları kumpaslarla ilgili olarak dersiniz ki organize bir
şekilde suç işlemek için organize olmuş gruplar var.

ÇC: Kumpas kurdular, Ergenekon, Balyoz..

HA: Orduya kumpas kurdular, Muhaliflerine kumpas kurdular ve bunu sistematik bir şekilde hiyerarşide yaptılar, sürekli
yaptılar.

ÇC: Darbe yaptılar…

HA: Darbe yaptılar, darbe apayrı bir suç, o, kanunda yazılı, o suçu işlediler, onda hiç itirazsız..

ÇC: Ama..

HA: Ama terör örgütü diyemezsiniz, PKK ile aynı safa koyamazsınız, dünya koymuyor. Biz hukuken koymaya çalışıyoruz,
bizim koyduğumuz bizi bağlar, onları bağlamaz.

ÇC: Peki koymaya çalışıyoruz da bunun altını doldurabiliyor muyuz?

HA: Şimdi tabi ki burada sorun, şu var, başlangıçta böyle bir yol izlendi. Bunlar suçlu mu, suçlu, işledikleri suç var mı var?
Ceza kanununda bu suçun karşılığı da var. Ona göre yargılanmalılar. Ama siyasi terör örgütü dediğimiz, ideolojik amaçları
uğruna belli bir fikir uğruna, devleti değiştirmek uğruna yaptıkları eylem değil. Niyetleri oysa bile elimizde öyle bir delil yok.
Öyle bir şey okuyamıyoruz yani.

ÇC: Elimizdeki tek delil, hükümeti devirip yerine yeni bir hükümet kurmak.

HA: Bir, darbeci yaptıkları, iki birçok insana, muhaliflerine kumpas kurarak onları mahkum ettirmeye, onları hukuken her



türlü sorunla karşılaştıracak şekilde bir örgüt organize şekilde suç işlediler. Organize bir suç örgütüdürler o açıdan. Suç
işlemek için organize olmuş bir grup.

ÇC: Devleti ele geçirmek istemelerindeki amaç neydi peki? Bunu bilmiyor muyuz?

H.A: Bu şu yo, Nasıl askerler darbe yapmaya kalkıyor, darbe suçudur. Bunun karşılığı, rejimi ele geçirmeye kalkmak, en ağır
suçtur. Müebbet hapis cezalarını alırsın. Bilerek isteyerek bu işi planlayanlar, katılanlar, görev alanlar bu cezayı alır. Ha
diğerleri yardım edenler, yardım ettiği için .. suç kanunda açıktır, hatta terörden daha ağır cezası vardır. Yani terör örgütü
katılanların suçunun cezası ceza kanuna göre daha azdır, darbeye katılanlardan daha ağırdır...

“SIRADAN İNSANLARI CEZAEVİNE KOYA KOYA FETÖ’YE ADAM KAZANDIRACAĞIZ”

Hanefi Avcı programın bir diğer bölümünde ise genel afla ilgili soruya yanıt verdi. Şu an Türkiye’de bir genel affın mümkün
olmayacağını gerekçeleri ile açıklayan Hanefi Avcı, geçmişte PKK ile mücadelede yapılan benzer yanlışların, bugün FETÖ ile
yapılan mücadelede de yapıldığına dikkat çekti.

“Sıradan insanları cezaevine koya koya koya PKK’ya militan kazandırdık. Sıradan insanları cezaevine koya koya koya
sol örgütlere inanılmaz militan kazandırdık. Şimdi de öyle çok sıradan insanları cezaevine koya koya FETÖ’ye adam
kazandıracağız” diyen Hanefi Avcı’nın programdaki konuyla ilgili konuşmasının tamamı şöyle:

“Ç.C. Bir genel af Türkiye’de bir güvenlik tehdidi oluşturabilir mi? Cezaevinde terör suçluları var, terör şüphelileri var,
uyuşturucudan yatanlar var, bunların topyekün dışarı çıkması ülke güvenliğini tehlikeye atar mı?

HA: Tabii ki mesela, bu şöyle olabilirdi, eğer Güneydoğu’daki olayı barış süreci denen süreçle bitirseydik, dağdaki insanlar
silah bırakıp inseydi ve bu ülkedeki insanlar artık biz vazgeçtik, legalleştik, silahlı eylem yapmayacağız deseydi biz genel af
çıkarabilirdik o siyasi konularda.

Şu anda FETÖ’yle ilgili darbe davaları var. Darbe davalarının devam ettiği bir ortamda bir anda bir genel af çıkarmanız zor.
Ama, o örgüt yaptıklarının hata olduğunu, anlasa, geri adım atsa, cezaevindeki insanlar biz hata ettik, yanlış ettik deseler,
Türkiye böyle bir süreci yaşasa veya böyle bir ortamı hazırlasaydık o af için olabilirdi.

ÇC:Şu anda böyle bir iklim müsait değil anladığım kadarıyla…

HA: Şu anda bir PKK açısından, iki FETÖ açısından, üç DHKP-C gibi bazı halen suikast yapan eylemler benzeri açısından
müsait değil, çıkarttığımız zaman o insanları tekrar geri devlet güvenliği ile ilgili suç işleyeceklerdir demektir. Ama orada
bazı insanlar var ki o insanların tavırları halleri, cezaevindeki süreçleri, mahkeme süreçlerinde, itirafçı olmuş, her şeyi
anlatmış, artık o örgütün karşısına geçmiş, hedef olmuş, her ne kadar örgüt mensubu olmaktan ceza almaktaysa bile
onların tahliye edilmesi gerekir. Ama örgüte yardım etmekten ceza almış, bugün örgüte yardım etmekten çok farklı bir
çizgiye gelmiş insanlar için af olabilir.

ÇC: Peki yargılamalarda bir sıkıntı yok mu? Bugün Cumhuriyet Halk Partisi, Parti Meclisi üyesi Eren Erdem bile FETÖ’den
dolayı cezaevinde. Bugün çok sayıda örnek verebiliriz ki yıllarca FETÖ ile mücadele etmiş, bu yapının mağdur ettiği insanlar
da FETÖ’den cezaevinde. Benim tanıdığım avukat arkadaşlarım var. Hakimliği bırakmış, 2010 referandumundan sonra,
cübbesini giymiş Ergenekon, Balyoz Davalarında Fetullahçılara karşı mücadele edip avukatlık yapmış ama bugün darbe
davalarında biraz hükumetin aleyhine konuştu diye FETÖ üyeliğinden cezaevinde yatan bir arkadaşım var avukat. Şimdi,
böyle mağduriyetlerin de olduğu söyleniyor, bunları da görüyoruz. Çok objektif kriterlere dayanarak insanlar cezaevlerinde
tutulmuyor. İşte Enis Berberoğlu örneği, casusluktan yattı, FETÖ’ye bağlamaya çalıştılar oldu olmadı, Can Dündar’ın durumu
aynı. Belki yüzlerce binlerce buna benzer örnekler sayabiliriz. Ya da aynı dönemde bu örgütle daha yakın, daha sıcak, daha
yoğun ilişkiler kuran, bugün devlet yöneten, kamudaki, bürokrasideki üst düzey insanlar yargılanmazken, o insanlar kadar
yoğun irtibatı, yoğun, sıcak ilişkileri olmayan bazı insanlar örgüt üyeliğinden yargılanıyor. Demirtaş, 2013 Nevruzunda
yaptığı konuşmadan dolayı yargılanıyor. Nevruzu düzenleyen devlet. Şimdi bunları nasıl ayıracağız birbirinden?

HA:Tabi bu, Türkiye’de hukukun ve devletin büyük sorunu. Bunu geçici süre afla yapmaya kalkarsan arkada sorunlar dağ
gibi duruyor. Daha dün, biz ve bizim gibi arkadaşlar, Ergenekon, Balyoz, Devrimci Karargah Davasından yattık. Yani devran
değişmeseydi, bu örgüt kalkıp da hükümete saldırmasaydı, biz hala belki çok ağır cezalar yatacaktık. Şimdi bu bir ciddi
sorun ve hepimizin yaşadığı sorun. Şimdi benzeri sorunları başka insanlar yaşıyor. Bir HADEP’liler yaşıyor, basın mensupları
başka insanlar yaşıyor vs. Bu, hukukun devasa sorunu. Bu sorunu halletmeden Türkiye’de zaten hukuk düzeni kurulamaz.
Bunu afla halledemeyiz. Af geçici, şu anda afla halledersiniz ama yarın yine aynı sistem yine aynı açıdan hata yapmaya
başlar. Bunun için biz bu sistemin kendisini düzeltmek mecburiyetindeyiz.

ÇC: Yani aftan önce adaleti ve hukuku düzeltmek gerekiyor.

HA: Evet, Türkiye’de çok ciddi bir hukuk sorunu var ve bu sorun Türkiye’nin bütün sorunlarını etkiliyor. Şu anda insanlar
hukuku sadece hukuk sorunu zannediyorlar. Değil, hukuk, Türkiye’nin bütün sorunlarını etkiliyor. A’dan Z’ye her şey buradan
etkilenir. Türkiye’de ciddi bir hukuk sorunu var. Bu hukuk sorunu halledilmeden, diğer yapılacak yöntemlerle, geçici
çözümlerle, üç beş kişi hataya düşmüş adamları, masum insanları kurtarmaya kalkışabiliriz ama bu sorun çözmez, yeni
insanlar aynı şekilde cezalandırılacaklar demektir.



fetö PKK hanefi avcı arşiv

ÇC: Cezaevlerini boşalttığımızda aynı yargı mantığıyla aynı hukuk mantığıyla hareket edersek bir ay içerisinde dışarı
çıkanlar yine içeri girer. Eğer konuşurlarsa, yazıp çizerlerse, aynı mantıkla hareket edildiğinde çok bir şey değişmez aslında..

HA: Hele organize suçları, suç işlemeyi meslek, sanat haline getirmiş insanları, seri suç işliyor, bir gece çıkıyor beş tane
soygun, on tane ev… Sürekli suç işliyor, sürekli soygun yapıyor, sayısını kendi de bilmiyor. Bu insanları affederseniz
toplumda ciddi sorun olur. Ha bunun bir daha suç işlemeyeceğine dair sizi inandırırsa, denetleme yapınız, sisteminizi
kurarsanız bir şey demem ama yoksa bütün gaspçıları, kapkaççıları, bütün soyguncuları hepsini sokağa bırakırsanız bunun
altından kalkamazsınız.

Bizim siyasi suçlar konusundaki asıl büyük sorunumuz bence bir de şu var biz her şeyi mahkemeyle, cezayla, polisle
çözmeye kalkıyoruz. Bu bizim çok büyük bir handikapımız. Bu yöntemle aslında o örgütleri çoğaltıp, büyütüp daha büyük
sorun haline dönüştürüyoruz. Bizim geçmişten, tarihten belli böyle bir hastalığımız var. Her zaman aldığımız zaman diyoruz
ki çok sayıda insanları içeri tıkalım. Önce bu insanların örgüt kuranlarını tıkalım, sonra örgüte yardım edenleri tıkalım, sonra
örgüte sempati besleyenleri tıkalım sonra yakınlarını tıkalım. Halbuki bu, o örgüte hizmet etmeye dönüşür. Biz, suç işleyen,
fiilen o suçu işleyenlerin dışındaki insanları içeri tıkmakla sorunumuz olmamalı. O insanları kazanmanın, o insanları başka
türlü ıslah etmenin, başka türlü uğraşmanın yolunu bulmamız lazım. Yoksa siz binlerce insanı, on bin insanı, yüz bin insanı
içeri kor, buna örgütle mücadele derseniz bu tam tersini yaparsınız. Aynı şey dün Güneydoğ’da yaptığımız hata, FETÖ’yle
yaptığımız hata, bir dönem sola karşı yaptığımız hatadır. Ve tersine ciddi bir mağduriyet yaratırsınız, toplumda o insanlara
karşı vicdani bir rahatsızlık sağlarsınız o insanlar vicdanen suçlanmazlar, hatta büyük kitleleri o işe dahil edersiniz.
Örgütsüz olan, örgütle şu veya bu şekilde selamı olan insanları cezaevinde örgütlü hale getirirsiniz. Bunu geçmişte yaşadık.
Sıradan insanları cezaevine koya koya koya iyi bir PKK’ya militan kazandırdık. Sıradan insanları cezaevine koya koya koya
sol örgütlere inanılmaz militan kazandırdık. Şimdi de öyle çok sıradan insanları cezaevine koya koya FETÖ’ye adam
kazandıracağız. Gerçekten örgütsüz insanları örgütlü hale dönüştüreceğiz bu bizim ciddi bir sorunumuz, handikabımız.”
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